
Zápis z jednání místní komise RMO Pardubice VII v Doubravicích.

Ze dne 7.12.2023.

Přítomni: J. Šindelář, M. Bereznaj, L. Jandíková, M. Roženský

Omluveni:

——————————————————


Řešíme nového člena komise, na příštím zasedání připravíme návrh pro Radu města.


Dotazy občanů ohledně kruhového objezdu - bezpečný přechod přes hlavní silnici.

Kraj pravděpodobně nebude realizovat.

Chystá se projekt na vybudování zpomalovacího ostrůvku při vjezdu do Doubravic s přechodem 
směrem k hřišti.


Jsou komunikace v části Zelené Doubravice předané městu?


V sobotu se bude uklízet betlém, kdyby měl někdo z občanů chuť pomoci, budeme rádi.


Prosíme opravit díru v těsné blízkosti chodníku. Od hospody směrem k Hrádku, asi 200m za 
stromem.


Příloha: Plán komise pro rok 2024.


Příští jednání: 1.2.2024

Zapsal: Jan Šindelář



